
ПРОТОКОЛ № 23 

чергового засідання громадської ради  

при Хмельницькій обласній державній адміністрації  

 

 

25 квітня 2024 року 

11:00 

 м. Хмельницький, 

майдан Незалежності, 

будинок Рад, 

облдержадміністрація, 

114 каб. 

  

Присутні: 18 чол. (з них 4 онлайн) 

Відсутні: Бендера Л.С., Бобров О.А., Велєв А.М., Гаврилюк Г.В., Гамалій 

А.В., Донець А.Л., Кравчук О.Л., Козловський В.Ю., Кротік С.С., 

Лонтковський Ю.А., Матусова О.А., Паюк  О.А., Сапєлкіна Ю.В., Солтик 

С.О., Танащук Л.В., Худзінський В.А., Чалюк О.О. 

 

Запрошені: 

1.  Юр’єв Володимир 

Васильович 

Хмельницької обласної військової 

адміністрації, заступник начальника 

2.  Хоптова Валентина 

Миколаївна 

Департамент освіти та науки ОДА, начальник 

відділу 

3.  Очеретянко Віктор 

Іванович 

Хмельницький обласний інститут 

післядипломної педагогічної освіти імені 

Анатолія Назаренка, ректор  

4.  Ребрина Віталій 

Арсентійович 

Хмельницький обласний інститут 

післядипломної педагогічної освіти імені 

Анатолія Назаренка, заввідділом ІКТ 

5.  Петричко Ірина Петрівна Департамент освіти та науки Хмельницької 

міської ради, начальник відділу 
 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що у двадцять третьому 

черговому засіданні громадської ради приймає участь 18 членів. Засідання є 

правомочним. 17 членів громадської ради відсутні на засіданні з поважних 

причин.  

Ярошинський Р.В. запропонував вшанувати пам'ять загиблих захисників 

України хвилиною мовчання. 

Хвилина мовчання. 

 



 Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив порядок денний чергового 

засідання: 

1. Про правила пропускного режиму до адміністративних приміщень, які 

перебувають у користуванні Хмельницької обласної військової 

адміністрації (Хмельницької обласної державної адміністрації). 

2. Інформація про створення екосистеми цифровізації освіти в Україні 

(Іван Волков - керівник освітньо - інформаційної системи Eddy).  

3. Різне. 

 

Голосували за основу: про проект порядку денного двадцять третього 

засідання громадської ради. 

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що інших доповнень не 

надходило і запропонував прийняти порядок денний двадцять третього 

засідання громадської ради в цілому. 

Голосували в цілому: про порядок денний двадцять третього засідання 

громадської ради. 

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 
  

1. Про правила пропускного режиму до адміністративних приміщень, 

які перебувають у користуванні Хмельницької обласної військової 

адміністрації (Хмельницької обласної державної адміністрації). 

 

Слухали: Довбуша В.В., який проінформував присутніх по даному питанню. 

Голосували за основу: про схвалення правил пропускного режиму до 

адміністративних приміщень, які перебувають у користуванні Хмельницької 

обласної військової адміністрації (Хмельницької обласної державної 

адміністрації). 

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Голосували в цілому: про схвалення правил пропускного режиму до 

адміністративних приміщень, які перебувають у користуванні Хмельницької 

обласної військової адміністрації (Хмельницької обласної державної 

адміністрації). 

 «За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

2. Інформація про створення екосистеми цифровізації освіти  

в Україні. 

 

Слухали: Волкова Івана., який проінформував присутніх в межах 

повноважень та відповів на запитання. 



Голосували за основу: інформацію про створення екосистеми цифровізації 

освіти в Україні взяти до відома. 

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Голосували в цілому: інформацію про створення екосистеми цифровізації 

освіти в Україні взяти до відома. 

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

3. Різне. 

3.1. Про ситуацію, яка склалася у Хмельницькому ліцеї 

Хмельницької обласної ради 

  

Слухали: Яневич-Федишину О.О., яка повідомила про ситуацію,  яка 

склалася у Хмельницькому ліцеї ХОР.  

Слухали: Юр’єва В.В., який прокоментував ситуацію по ліцею та інших 

питаннях у сфері освіти області. 

Голосували за основу: інформацію Юр’єва В.В. взяти до відома. 

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Слухали: Довбуша В.В., який запропонував звернутися до обласної 

військової адміністрації для уникнення соціальної напруженості та 

покращення проінформованості суспільства  рекомендувати ОВА провести 

певні комунікаційні заходи (круглі столи тощо) за участі батьків, влади, 

освітян, ЗМІ, громадськості. 

 Голосували: звернутися до обласної військової адміністрації для уникнення 

соціальної напруженості та покращення проінформованості суспільства  

рекомендувати ОВА провести певні комунікаційні заходи (круглі столи 

тощо) за участі батьків, влади, освітян, ЗМІ, громадськості. 

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Голосували в цілому: інформацію Юр’єва В.В. взяти до відома та 

звернутися до обласної військової адміністрації для уникнення соціальної 

напруженості та покращення проінформованості суспільства  рекомендувати 

ОВА провести певні комунікаційні заходи (круглі столи тощо) за участі 

батьків, влади, освітян, ЗМІ, громадськості. 

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

4. Різне. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який запропонував провести правління 

14.05.2024 року, засідання громадської ради 28.05.2024 року з урахуванням 

заходів безпеки і ситуації в енергетичній сфері та зв’язку. 

Голосували: провести правління 14.05.2024 року, засідання громадської 

ради 28.05.2024 року з урахуванням заходів безпеки і ситуації в енергетичній 

сфері та зв’язку. 



 «За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

 

Голова  

громадської ради 

 

          

Ярошинський Р.В.  

 

 

Секретар  

громадської ради 
 

 

 

Карвацька Ж.С. 

 


